
Skellefteå Bridgeklubb 
Styrelsemöte: 2017-11-19 Distr: anslagstavla, ordf. 
Deltagare: Kurt Eklund, Eva-Britt Blomkvist, Lars-Göran Blomkvist, Gerry Lindh, Olle Ivert, Nille, Lars Bodén, 
Roger Nilssson 

1 Mötet öppnas: Ordförande för mötet var Eva-Britt som hälsade samtliga välkomna 
och förklarade mötet öppnat. 

2 Dagordning: Mötet godkände den föreslagna dagordningen. 

3-4 Val av sekreterare och justerare: Till mötessekreterare valdes Kurt, och till justerare 
valdes Eva-Britt och Roger Nilsson. 

5 Genomgång av föregående protokoll: 
Vi har fått svar på frågan om vad avgiften till DM-kval går. VBF får 20 kr/spelare, 
resten tar sveriges bridgeförbund. 
Det är fortfarande knepigt med städning. Styrelsen kollar vad en städfirma kostar. 

6 Kassören har ordet: Gerry gick igenom ekonomin, vi ligger nära budget. 

7 Rapport Oktoberträffen: Det gick bra, norran var där och gjorde reportage. 

8 Div 3 och 4: Div 3, vi spelade en omgång i Skellefteå. Div 4 är färdigspelad, lag 
FOTO vann. 

9 Reseersättningar: Vi har ett dokument som beskriver klubbens rese ersättning 
policy, L-G och Gerry uppdaterar och förtydligar dokumentet. 

10 Kurs-SISU-Gubbdagis: Bidrag från SISU går till klubben. 

11 Köp av hårdplastbrickor - underhåll spelbord: 
Vi köper in fler hårdplastbrickor i två nya färger. 
Vi köper in 5 bordsdukar till spelbord. 

12 Hemsida: Inget akut problem, fungerar utan klagomål. 

13 Klocka: Vi kör manuell klocka, Kurt försöker fixa så vi kan köra via dator/tv. 

14 Lagspel omg 3 höst: Vi startar en ny serie före jul, även om den inte blir klar för jul. 

15 Skink barometer: Det blir skinktävling Fre 15/12, Tis 19/12 och Ons 20/12. 
Roger köper in 6 skinkor. Eva-Britt fixar glögg med tilltugg. 

16 Mellandagsbridge: Vi spelar onsdag 27/12. Eva-Britt fixar godis och lite priser. 

17 DM veteraner: Diskuteras nästa möte. 

18 Årsmöte datum: Vi beslutade att vi har årsmöte onsdag den 21 februari. 

19 Föreningen fyller 85 år 2018: Styrelsen funderar om det skall firad på något sätt. 

20 Spelplan våren, vad skall inrymmas: Vi kör simultan alla onsdagar som det är 
möjligt. Tisdagar och fredagar får dom som spelar dessa dagar rösta om dom vill 
spela simultan. 

21 Övriga frågor: 
Bridgemate Appen: Olle har undersökt en app som kan användas med bridgemate. 
Den gör att man får ett privatprotokoll. Inget vi kommer att basunera ut. 



22 Nästa möte: 2018-01-21, 18:00  

23 Mötet avslutas: Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

Mötesordförande Mötessekreterare Justeras 

Eva-Britt Blomkvist Kurt Eklund Roger Nilsson 

 


